

Nützliche Links:

Useful links:

- Auswärtiges Amt/*Foreign Office*
www.auswaertiges-amt.de
- Deutscher Akademischer Austausch Dienst (DAAD)
The German Academic Exchange Service
www.daad.de
- Kooperation international
www.kooperation-international.de
- World Fact Book
<https://www.cia.gov/library/publications/the-world-factbook>
- numbeo.com

WICHTIG: Zur aktuellen Sicherheitslage weltweit informieren Sie sich bitte unbedingt auf den Seiten des Auswärtigen Amtes (oben)!

ATTENTION: For further information about the political situation please visit the websites of the foreign office (above)!

Südkorea South Korea

Erfahrungsberichte:
experience reports:



Quellen/Sources:

www.daad.de
www.auswaertiges-amt.de
www.wikipedia.de
www.commons.wikimedia.org



Allgemeine Informationen

Hauptstadt: Seoul

Amtssprache: Koreanisch

Einwohnerzahl: 51,4 Mio. (2017)

Visum

Deutsche Staatsangehörige können als Touristen und Geschäftsreisende für Aufenthalte von bis zu 90 Tagen visumfrei einreisen. Wer in Korea arbeiten oder studieren will, benötigt ein Visum.

Lebenshaltungskosten

Die Lebenshaltungskosten sind regional sehr unterschiedlich und in den Metropolen (Seoul) hoch.

Unterkunft

Die preiswerteste Unterkunft ist das Studentenwohnheim auf dem Campus.

Hochschulsystem

Es gibt insgesamt ca. 400 Hochschuleinrichtungen, davon ca. 200 Universitäten und Technische Universitäten und ca. 150 Colleges; davon einige staatliche und eine große Anzahl von privaten Universitäten.

Wichtige Adressen & Telefonnummern

Allgemeiner Notruf / Polizei: 112

Feuerwehr: 119

Sperr-Notruf für Deutschland (SIM Karten, EC Karten, Krankenkassenkarten und Kreditkarten): +49 116116

Deutsche Botschaft in Korea

Seoul Square, 416, Hangang-daero, Jung-gu Seoul

Telefon: +82 2 748 41 14

General Information

Capital: Seoul

Official language: Korean

Population: 51,4 m (2017)

Visa

German nationals can enter Korea as tourists or business travellers up to 90 days visa-free. A visa is required if you want to work or study.

Cost of Living

Depending on the region the living costs varie enormously; in the big cities (Seoul) the costs are high.

Accommodation

The cheapest possibility of accommodation is the dormitory on campus.

Higher Education System

There are about 400 institutions of the Higher Education System, ca. 200 universities and technical universities, ca. 150 Colleges; some are public, a great many or private universities.

Important addresses & phone numbers

General Emergency / Police: 112

Fire Brigade: 119

*Central blocking emergency call for Germany (credit cards etc.):
+49 116116*

German Embassy in Korea

Seoul Square, 416, Hangang-daero, Jung-gu Seoul

Phone: +82 2 748 41 14